
Zápis č. 13/8/2021 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
26. augusta 2021 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: J. Balaščák, T. Caban, Igor Gallo, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Martin Kákoš, Jarmila Mikušová, J. Uličiansky 
Neprítomný: Martin Kabát 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Anton Šulík – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Slávka Gáborová – zastupovala: riaditeľ Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal predseda rady I. Gallo, otvoril a viedol ho v úvode podpredseda rady M. 
Kákoš. Na začiatku rokovania privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 8 
členov rady a rada je schopná uznášať sa. Z rokovania sa ospravedlnil M. Kabát.  
Informoval, že manažment RTVS požiadal o prerokovanie Dodatku č. 4D na rok 2021 
k Zmluve so štátom, ktorý súvisí s úhradou nákladov spojených s mediálnym pokrytím 
návštevy Svätého otca na Slovensku. Navrhol tento bod doplniť ako bod č. 9. Takisto 
manažment požiadal, aby bod týkajúci sa LOH bol prerokovaný v programe skôr, pretože M. 
Hajko má neodkladné pracovné povinnosti. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom.  
K návrhu rokovania neprišli žiadne pripomienky. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 120/2021: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v nasledujúcom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca T. 
Caban);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajkyňa J. Mikušová); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajkyňa J. Mikušová);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca J. Mikušová); 
f) rôzne. 

5. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti LOH v Tokiu (spravodajca I. Gallo) 
6. Správa o činnosti Rady RTVS za I. polrok 2021 (spravodajca I. Gallo) 
7. Správa o činnosti Rozhlasu a televízie Slovenska za I. polrok 2021 (vrátane správy o 

hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a televízie 
Slovenska za II. štvrťrok 2021) (spravodajcovia M. Kákoš, J. Balaščák, J. Mikušová)  

8. Prehľad súdnych sporov RTVS k 30.6.2021 (spravodajca T. Caban) 
9. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za I. polrok 

2021 (spravodajca J. Mikušová) 
10. Návrh Dodatku č. 4D na rok 2021 k Zmluve so štátom na roky 2018-2022 

(spravodajca J. Mikušová) 
11. Priebežná informácia o vysielaní relácie Byť zdravý je výhra (spravodajkyňa D. 

Hushegyiová) 
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12. Informácia o vysielaní jesennej programovej štruktúry RTVS (spravodajcovia J. 
Chudík a J. Uličiansky) 

13. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s návštevou Svätého Otca Františka na 
Slovensku (spravodajca J. Chudík) 

14. Sťažnosti a podnety 
15. Rôzne 

 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia, resp. 
ešte neuplynul termín plnenia (priebežné predkladanie materiálu k Byť zdravý je výhra). 
K zápisom neprišla žiadna pripomienka. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 121/2021: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

103.  Nevyhodnocuje sa.  

104.  Nevyhodnocuje sa.  

105.  Nevyhodnocuje sa.  

106.  Nevyhodnocuje sa.  

107.  Nevyhodnocuje sa.  

108.  Nevyhodnocuje sa.  

109.  Nevyhodnocuje sa.  

110.  Nevyhodnocuje sa.  

111.  Nevyhodnocuje sa.  

112.  Nevyhodnocuje sa.  

113.  Nevyhodnocuje sa.  

114.  Nevyhodnocuje sa.  

115.  Nevyhodnocuje sa.  

116.  Nevyhodnocuje sa.  

117.  Nevyhodnocuje sa.  

118.  Termín neuplynul.  

119.  Nevyhodnocuje sa.  

 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
J. Rezník informoval, že v utorok podpísal zmluvu s MK SR na 8 mil. €, ktoré už sú súčasťou 
rozpočtu RTVS ako kompenzácia úhrad za oslobodených dôchodcov.  
I. Gallo sa spýtal, či tých 8 mil. € je zákonný nárok. 
J. Rezník odpovedal, že sčasti áno, ale podľa prepočtov RTVS by to malo byť okolo 13 mil. € 
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4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring odprezentovala ekonomické ukazovatele za mesiac júl: 
„RTVS k 31.7.2021 dosiahla celkové príjmy vo výške 109,13 mil.€, čo predstavuje 68,99 % 
plnenie ročného rozpočtu. Najvýznamnejší zdroj RTVS – daňové príjmy (úhrady za služby 
verejnosti) dosiahli k 31.7.2021 sumu 50,77 mil.€, čo predstavuje plnenie na 68,88 % 
ročného plánu. Vyššie percentuálne čerpanie vzniklo predovšetkým v dôsledku januárovej 
úhrady zamestnávateľov ako aj fyzických osôb za celý rok 2021. V porovnaní s mesačným 
plánom ide o vyššie čerpanie vo výške 423 tis.€, ktoré vzniklo predovšetkým úspešným 
vymáhaním starých dlhov. Do 31.7. 2021 RTVS obdŕžala 6,51 mil. € za staré dlhy týkajúce 
sa obdobia do 31.12.2020.  
RTVS komunikuje s MK SR v súvislosti s dofinancovaním vyššieho výpadku na úhradách 
ako je rozpočtovaných 8 mil.€ v súvislosti s prijatím novely zákona č. 314/2019 Z. z., ktorá 
oslobodila od 1.1.2020 od platenia úhrady poberateľov dôchodkových dávok a dávok v 
hmotnej núdzi. Na základe poslednej aktuálnej analýzy ročný výpadok sa odhaduje vo výške 
11,35 mil.€ t.j. vyšší výpadok vo výške 3,35 mil.€. 
 

 
počet úľava 

2021 - 
počet 

mesiacov 
výpadok 

výpadok 
rok 2021 mesačne 

Počet oslobodených platiteľov 2,32 
eur 291 329 

             
2,32 
€  12 

  8 110 599 
€   675 883 €  

Počet oslobodených platiteľov 4,64 
eur v 2020 49 791 

             
4,64 
€  12 

  2 772 363 
€   231 030 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 01/2021 1 376 

             
4,64 
€  12      76 616 €     6 385 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 02/2021 1 333 

             
4,64 
€  11    68 036 €    6 185 € 

Počet platiteľov 4,64 eur od 03/2021 1 163 

             
4,64 
€  10    53 963 €    5 396 € 

Počet platiteľov 4,64 eur od 04/2021 1 173 

             
4,64 
€  9    48 984 €    5 443 € 

Počet platiteľov 4,64 eur od 05/2021 1 320 

             
4,64 
€  8    48 998 €    6 125 € 

Počet platiteľov 4,64 eur od 06/2021 1 130 

             
4,64 
€  7    36 702 €    5 243 € 

Počet platiteľov 4,64 eur od 07/2021 1 202 

             
4,64 
€  6    33 464 €    5 577 € 

Výpadok k 31.7.2021 349 817     
 11 249 726 
€   947 268 €  

Predpoklad - Počet platiteľov 4,64 
eur oslobodených od 8/2021 do 
12/2021 8 103 

             
4,64 
€        100 948 €    37 598 €  

SPOLU: 357 920 
  

 11 350 674 
€   984 866 €  
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Rozpočet 2021 - kompenzácia 
 

              
   8 000 000 
€  

 

Výpadok v rozpočte na rok 2021 
   

   3 350 674 
€     

 
Nedaňové príjmy predstavovali k sledovanému obdobiu 6,74 mil. € t.j. plnenie na 64,76 %. 
Plnenie sa pohybuje na úrovni mesačných plánov v reklame ako aj v ostatných príjmoch. 
Z hľadiska grantov a transferov predstavuje tento príjem k 31.7.2021 sumu 14,71 mil. €, z 
čoho príjem zo Zmluvy so štátom na program predstavuje 11 564 000 € v štruktúre STV 9 
564 000 € a SRo 2 000 000 €. V máji RTVS obdržala aj investičnú časť Zmluvy so štátom 
v plnej výške 3 mil.€. Vo februári RTVS obdŕžala finančné prostriedky v súvislosti s 
projektom obnovy administratívnej budovy Košice za účelom jej energetickej efektívnosti 
(eurofondy) vo výške 141 525 € v štruktúre investície v sume 134 583 € a bežný príjem vo 
výške 6 942 €. Ide o projekt, ktorý bol ukončený v roku 2020 avšak poslednú refundáciu 
RTVS obdŕžala (z dôvodu COVIDu) až tento rok. V sledovanom období RTVS obdŕžala aj 
finančné prostriedky z Ministerstva vnútra spolu vo výške 1 148 € v súvislosti s 
refinancovaním časti výdavkov použitých na zabezpečenie celoštátneho screaningového 
testovania. 
Celkové výdavky RTVS k 31.7.2021 predstavovali sumu 73,98 mil.€, t.j. 46,83 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 72,02 mil.€ - plnenie na 
49,20 % a kapitálové výdavky sú vo výške 1,96 mil. € - plnenie na 16,86 %.  
Celkový prebytok bol vo výške 35,15 mil. €. K sledovanému obdobiu boli záväzné 
ukazovatele dodržané.“ 
 
A. Šulík odprezentoval televízne vysielanie za posledný mesiac. Dominovala očkovacia 
lotéria a príprava. Takisto vrcholí aj príprava na príchod pápeža na Slovensku a aj na výročia 
SRo a STV.  
M. Dzurjanin odprezentoval rozhlasové vysielanie v poslednom období. 
S. Gáborová za spravodajstvo uviedla, že sa informovalo o všetkých aktuálnych témach.  
M. Hajko uviedol, že bolo vyvrcholenie ME vo futbale a prebiehala olympiáda a TdF. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 122/2021: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS.  
 

Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  
J. Mikušová, J. Uličiansky / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
R. Doehring odprezentovala preložený dodatok k nájomnej zmluve. 
T. Caban informoval, že na DK sa predloženým materiálom zaoberali a odporúčajú ho 
schváliť.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 123/2021: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. h) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku s nájomcami:  
Nájomca: Slovak Telekom, a.s.  
Predmet nájmu: nájom nebytových priestorov s celkovou výmerou 51,05 m2, ktoré sa 

nachádzajú v objekte RTVS, Mlynská dolina, Bratislava, v I. stavbe 
Štúdiového a vysielacieho bloku,  v miestnosti č. 1101/112 na prvom 
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poschodí o celkovej výmere 21,57 m2 a v miestnosti č. 1101/310 na 
treťom poschodí o celkovej výmere 29,48 m2. 

Účel užívania predmetu nájmu: v súlade s podnikateľským oprávnením za účelom 
umiestnenia a prevádzkovania telekomunikačnej technológie. 

Pôvodná doba nájmu od 01.10.2014 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená dňa 30.09.2014 
(ZM2005569) 

Navrhovaná doba nájmu  
Dodatok č. 1 

od účinnosti dodatku na dobu neurčitú  
(ZM2005569_1) 

Pôvodná cena nájmu 5476,13 eur bez DPH ročne (vrátane inflácie) 

Navrhovaná cena nájmu 5476,13 eur bez DPH ročne  

Pôvodná cena nájmu za m² 107,27 eur/m² bez DPH ročne (vrátane inflácie) 

Navrhovaná cena nájmu za m² 107,27 eur/m² bez DPH ročne  

Pôvodná cena služieb 530,41 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena služieb 572,27 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 3 - mesačná 

Nová výpovedná lehota 3 - mesačná 

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Nájomca: Adem Kjahili 
Predmet nájmu: nájom nebytových priestorov, ktoré sa nachádzajú v objekte RTVS, Mlynská 

dolina, Bratislava, v Objekte televízneho spravodajstva, na 3. podlaží 
o celkovej výmere 110,53 m2. 

Účel užívania predmetu nájmu: prevádzkovanie bufetu za účelom poskytovania stravovacích 
služieb pre zamestnancov a externých spolupracovníkov prenajímateľa. 

Pôvodná doba nájmu od 01.04.2017 do 31.03.2022 

zmluva uzatvorená dňa 29.03.2017 
(ZM2012130) 

Navrhovaná doba nájmu  
Dodatok č. 2 

od 01.10.2021 do 31.03.2022  
(ZM2012130_2) 

Pôvodná cena nájmu              2913,07 eur bez DPH ročne (vrátane inflácie) 

Navrhovaná cena nájmu 2913,07 eur bez DPH ročne  

Pôvodná cena nájmu za m²              12,16 – výdaj bufetu / 10,42 / 45,0 / 52,33 / 3,47 eur bez 
DPH ročne 

Navrhovaná cena nájmu za m² 12,16 – výdaj bufetu / 10,42 / 45,0 / 52,33 / 3,47 eur bez 
DPH ročne 

Pôvodná cena služieb 
7562,37 eur bez DPH ročne,  
elektrická energia a vodné, stočné – paušál 
s vyúčtovaním štvrťročne 

Navrhovaná cena služieb 
3348,24 eur bez DPH ročne 
Elektrická energia – merač, mesačné platby 
Vodné, stočné – paušál s vyúčtovaním štvrťročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 1 - mesačná 

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná 

Inflačné zohľadnenie Áno 
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Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  
J. Mikušová, J. Uličiansky / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
M. Knut odprezentoval predložený materiál. Informoval o všetkých verejných obstarávaniach, 
ktoré prebiehajú.  
J. Mikušová informovala, že to bolo prerokované na DK a odporúčajú zobrať na vedomie. 
Upozornila, že niektoré verejné obstarávania sa neúmerne naťahujú, nie zo strany RTVS, ale 
rôznymi obštrukciami a špekuláciami zo strany zúčastnených spoločností.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 124/2021: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
M. Knut odprezentoval všetky predložené zámery.  
J. Mikušová uviedla, že všetky zámery boli predrokované na DK a odporúča rade, aby boli 
zobrané na vedomie. Prebehla diskusia o niektorých zámeroch.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 125/2021: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle 
§ 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS.  
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
J. Mikušová informovala, že DK sa na rokovaní zaoberala niektorými zmluvami podrobnejšie. 
Informoval o podrobnostiach. Vyžiadali si podrobnejšie informácie k vybraným zmluvám.  
Prebehla krátka diskusia na objasnenie konkrétností pri niektorých zmluvách. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 126/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 



Strana 7 z 17 
 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

f. rôzne 
 
Aktuálna informácia o stave projektu Generál 
J. Rezník informoval, že p. Balková požiadala koproducenta JMB o zaslanie aktuálneho 
stavu výroby. V tomto maili oznámila, že RTVS trvá na plnení dodatku č. 5.  
I. Gallo sa spýtal, do kedy sa bude čakať. 
J. Rezník odpovedal, že v prvej polovici septembra sa stretne s p. Stráňavom, kde 
predpokladá, že prinesie všetko, čo má natočené. Tieto podklady mal v zmysle zmluvy dodať 
do 30.6.2021. Robia sa všetky kroky na ochránenie RTVS.  
I. Gallo si myslí, že ak niekto porušil zmluvné podmienky, tak by mu to RTVS malo dať 
vedieť. 
J. Rezník uviedol, že to všetko je v dodatku č. 5 a producent o tom vie.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 127/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Aktuálnu informáciu o stave projektu Generál. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Priebežná informácia o stave projektu kreatívnych centier 
M. Knut informoval o aktuálnom stave projektu. Prebieha nábor ľudí a pripravujú sa stavebné 
práce. Momentálne nie sú žiadne zásadné problémy. 
J. Balaščák sa spýtal na výber riaditeľov jednotlivých kreatívnych centier. 
M. Knut odpovedal, že ponúk prišlo veľmi veľa. Nároky na kandidátov sú nesmierne vysoké 
a myslí si, že sa podarilo vybrať kompetentných ľudí.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 128/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Priebežnú informáciu o stave projektu 
kreatívnych centier RTVS. 

 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Stanovisko Rady RTVS k nákladom na výrobu relácie Peniaze 
I. Gallo informoval, že stanovisko DK bolo doručené včera a považuje to za neskoré. Je tu 
možnosť, aby členovia rady odsúhlasili jeho dnešné prerokovanie alebo presun na 9.9.2021. 
M. Kákoš požiadal, aby sa to posunulo na 9.9.2021. 
J. Mikušová vysvetlila, že DK venovala veľmi veľa času na prípravu tohto stanoviska. Boli 
dve sedenia so zástupcami manažmentu RTVS. DK nemá problém s tým, aby to bolo 
prerokované či už dnes alebo 9.9.2021.  
Členovia Rady RTVS sa zhodli, že sa to presunie na 9.9.2021. 
 
Informácia o vysielaní RTVS pri príležitosti 77. výročia SNP 
J. Rezník odprezentoval základnú štruktúru vysielania RTVS. 
M. Kákoš ako spravodajca uviedol, že mu z materiálu nebolo celkom zrejmé, čo všetko 
z predloženého programu vysiela RTVS. 
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S. Gáborová priblížila celý program vysielania SNP.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 129/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní RTVS pri príležitosti 77. 
výročia SNP. 
 
Za: 7 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / M. Kabát, T. Caban / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s ME vo futbale 2020 
I. Gallo skonštatoval, že rada sa tomuto venovala aj v rámci priebežného vyhodnotenia v júli.  
M. Hajko zhrnul, že vysielanie šampionátu naplnilo predpoklady. 
I. Gallo dal opätovne na zváženie nasadenia relácie Citronáda aj v budúcnosti. 
J. Uličiansky sa pridal k názoru I. Galla.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 130/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania ME vo futbale 2020. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti LOH v Tokiu (spravodajca I. Gallo) 

I. Gallo uviedol, že vysielanie LOH považuje za zvládnuté na vysokej profesionálnej úrovni. 
M. Hajko priblížil podrobnosti z vysielania LOH. Považuje za prestížnu záležitosť, že každý 
medailista prišiel do štúdia RTVS v deň, kedy medailu získal.  
M. Kákoš vyzdvihol aj to, že RTVS zabezpečovala aj výrobu medzinárodného signálu zo 
streľby pre všetky televízie.  
I. Gallo predložil po neverejnej časti návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 131/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti 
s LOH Tokio. 
 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / M. Kabát, M. Kákoš/ 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Správa o činnosti Rady RTVS za I. polrok 2021 (spravodajca I. Gallo) 

I. Gallo informoval, že materiál je predložený v zmysle uznesenia Výboru NR SR pre kultúru 
a médiá č. 98 z 5.5.2021. Správa je vypracovaná štandardným spôsobom, mapuje a 
informuje o najdôležitejších témach, o ktorých sa rokovalo. Neprišli od členov rady k nej 
zatiaľ žiadne pripomienky. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 132/2021: 
Rada RTVS prerokovala Správu o činnosti Rady RTVS za I. polrok 2021 a ukladá 
predsedovi Rady RTVS, aby ju predložil Výboru NR SR pre kultúru a médiá. 
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T: 15.9.2021 
Z: predseda Rady RTVS 
 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

7. Správa o činnosti Rozhlasu a televízie Slovenska za I. polrok 2021 (vrátane 
správy o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a 
televízie Slovenska za II. štvrťrok 2021) (spravodajcovia M. Kákoš, J. Balaščák, 
J. Mikušová) 

I. Gallo informoval, že materiál je predložený v zmysle uznesenia rady č. 15/2016, ktoré 
určuje, že plnenie záväzných ukazovateľov rozpočtu sa predkladá štvrťročne a že pri 
predložení tohto materiálu po skončení polroka má obsahovať aj plnenie zmluvy so štátom a 
plnenie programového konceptu. A okrem toho všetkého v zmysle uznesenia Výboru NR SR 
pre kultúru a médiá č. 97 z 5.5.2021 má tento materiál aj podobu polročnej správy o činnosti 
RTVS a predkladáme ho na VKM.  
J. Balaščák ako spravodajca k rozhlasovej časti uviedol, že sa podarilo nadviazať na čísla 
sledovanosti. Rádio Slovensko je stabilne trhovou dvojkou. Pandémia mala podľa neho 
drobný vplyv na vysielanie niektorých rozhlasových relácií.  
M. Dzurjanin uviedol, že na Rádiu Slovensko sa celkom dobre ujalo ranné vysielanie. 
Rozhlasové vysielanie vychádza z finančných možností, ktoré má. Teší ho, že rastie 
počúvanosť Rádia_FM.  
M. Kákoš ako spravodajca k televíznej časti uviedol: 
„Rovnako tak ako vysielanie programových služieb STV v roku 2020 aj 1.polrok roku 2021 
prebiehal v neštandardných podmienkach pandémie. Na rozdiel od druhej polovice 
predchádzajúceho roku, kedy došlo k čiastočnému uvoľňovaniu protipandemických opatrení, 
sa v 1.polroku 2021 situácia opäť zhoršila. Keďže však už mala RTVS v tejto oblasti 
skúsenosti a do značnej miery bola pripravená, nezasiahla krízová situácia markantne do 
televízneho vysielania. Na jej vrub však možno pripísať aj stabilizáciu a dokonca mierny 
nárast sledovanosti, keďže spomedzi ostatných vysielateľov ponúkala STV najkomplexnejší 
informačný servis a v mnohom suplovala absenciu iných možností kultúrneho vyžitia. 
To, že sa STV drží v sledovanosti vo svojich výkonoch, ba v istých pásmach aj posilňuje, 
určite poteší. Na druhej strane však treba otvorene povedať, že v 1.polroku to nespôsobila 
zvýšená programová kreativita. V tomto období neponúkla STV žiadne významnejšie 
programové novinky, ani v oblasti zábavy, dramatiky, hudobných formátoch, v tvorbe pre deti  
a pod. Výnimku tvoria snáď len niektoré dokumentárne cykly, tie však, ako vieme, výraznejší 
nárast sledovanosti neprinášajú. Premiérový obsah saturovali koprodukčné filmové projekty, 
z nich by som vyzdvihol najmä celovečerný dokument V sieti so závažnou a spoločensky 
nesmierne aktuálnou a potrebnou témou. Inak sa 1.polrok niesol v znamení formátov 
z predchádzajúcich období – Záhady tela, Milujem Slovensko, Kandráčovci, Trochu inak 
s Adelou, Neskoro večer, Pumpa, Čo ja viem a ďalšie. Rovnako tak vysielanie pre deti 
neponúklo žiadne nové formáty, vysielanie zväčša napĺňali reprízy (napr. Daj si čas). 
Neobjavil sa ani žiadny nový hudobný formát, hoci Rada RTVS v minulosti už neraz 
upozorňovala na slabé zastúpenie v tomto segmente vysielania. Ťahúňom programu sa teda 
stalo spravodajstvo a publicistika (pochopiteľne, aj z dôvodu zložitej pandemickej situácie) 
a predovšetkým šport. Najviac divákov pritiahol k obrazovkám svetový pohár v zjazdovom 
lyžovaní (vďaka výkonom Petry Vlhovej), MS v hokeji, a v júni aj futbalové Euro a zápasy 
slovenskej reprezentácie. Je paradoxom, že práve sekcia športu vykreovala jediný nový (a 
treba povedať, že úspešný) zábavný formát Citronáda.  
Samozrejme, že táto dominancia športového obsahu mala aj svoje negatíva – najmä vysoký 
podiel vo vysielaní Dvojky, ktorá postupne (a v ostatnom čase je to čoraz markantnejšie) 
stráca svoj charakter a tým aj svojho diváka. Je to dôsledok nespustenia samostatného 
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športového okruhu, to však je dlhodobá téma, ktorá presahuje 1.polrok 2021. Ak 
v nasledujúcom období začne športový okruh vysielať, bude musieť Dvojka vynaložiť mnoho 
úsilia, aby sa nanovo profilovala a pritiahla k sledovaniu svojho, i keď menšinového, diváka. 
Ak teda pozitívne hodnotíme 1.polrok 2021 z hľadiska sledovanosti, menej spokojní už 
môžeme byť s pestrosťou programovej skladby a ponukou nových formátov a titulov vo 
vysielaní. Ostáva teda dúfať (a zámery prezentované na dramaturgickej rade tomu 
nasvedčujú), že 2.polrok prinesie o to bohatšiu úrodu.“ 
Doplnil ešte, že v 2. polroku to vyzerá, že čo sa týka nových formátov, tak bude vysielanie 
bohatšie.  
A. Šulík odprezentoval, na čo sa kládol dôraz v 1. polroku.  
J. Mikušová ako spravodajkyňa k ekonomickej časti uviedla: 
„RTVS hospodárila v 1. polroku 2021 podľa rozpočtu, zostaveného v súlade s § 19 ods. 1 
zákona č. 532/2010 Z.z., ktorý bol schválený Radou RTVS 17. decembra 2020 uznesením č. 
139/2020. 
V rozpočte RTVS boli schválené na rok 2021 nasledovné záväzné ukazovatele : 

- bežné výdavky vo výške             140 509 560 € 
- kapitálové výdavky vo výške            6 315 102 € 
- celkový prebytok vo výške               200 000 € 

 
Dňa 22. apríla 2021 Rada RTVS schválila 1. zmenu rozpočtu RTVS na rok 2021 uznesením 
č. 26/2021. 
Celkové príjmy aj výdavky sa navýšili o 11 167 135 € : 

- bežné výdavky RTVS po zmene       146 372 670 € 
- kapitálové výdavky po zmene          11 619 127 € 
- celkový prebytok po zmene              200 000 € 

 
Uvedená prvá zmena rozpočtu RTVS na rok 2021 reflektovala 7 zásadných skutočností : 

1. Nižšie bežné presuny platieb z roku 2020 do roku 2021 vo výške 1 803 174 € 
2. Úspora a vyššie príjmy roku 2020 
3. Nižšie kapitálové presuny platieb z roku 2020 do roku 2021 vo výške 274 111 € 
4. Navýšenie daňových príjmov roku 2021 o 300 000 €  
5. Navýšenie nedaňových príjmov roku 2021 o 1 840 385 €  
6. Navýšenie grantov a transferov roku 2021 o 4 302 424 €  
7. Ostatné úpravy medzi položkami. 

 
Plnenie záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS za I. polrok 2021 vyjadruje nasledujúca 
tabuľka : 
( v € ) 

 
Záväzný ukazovateľ rozpočtu          rozpočet 2021        skutočnosť 1.polrok 2021  plnenie v 
% 
 bežné výdavky                     146 372 670            61 433 307           41,97 
 kapitálové výdavky                   11 619 127             1 829 047           15,74 
 celkový prebytok                       200 000            37 990 952             x     . 
  
Z tabuľky je zrejmé, že plnenie záväzných ukazovateľov rozpočtu neprekročilo pomernú časť 
rozpočtu na rok 2021. 
Celkový prebytok vo výške 37 990 952 € bol dosiahnutý nižším čerpaním výdavkov bez 
výdavkových finančných operácií (plnenie rozpočtu na 40,04% ), pričom príjmy bez 
príjmových finančných operácií boli plnené na 53,05%. Zároveň sa na dosiahnutom prebytku 
podieľa aj poskytnutie finančných prostriedkov na základe zmluvy so štátom 2021 vo výške 
14,6 mil. €. 
V celkovom dosiahnutom rozpočtovom prebytku vo výške 37 990 952 € sú obsiahnuté aj 
nevyčerpané finančné prostriedky zo zmluvy so štátom 2021 – 7,1 mil.€ a zo zmluvy so 
štátom 2020 a 2019 – 1,0 mil. € ( investície ). 
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Ďalším faktorom, ovplyvňujúcim výšku dosiahnutého prebytku je sezónnosť výroby a z nej 
vyplývajúce vyššie čerpanie výdavkov v treťom a najmä v štvrtom štvrťroku 2021.  
Záver : Záväzné ukazovatele rozpočtu RTVS na rok 2021 boli v 1. polroku 2021 dodržané. 
 
Príjmy : 
Príjmy RTVS bez príjmových finančných operácií ( t.j. bez finančných prostriedkov na účtoch 
z predchádzajúcich období) v 1. polroku 2021 predstavovali sumu 64 338 500 €, čo je 
plnenie na 53,03%. 
V porovnaní s 1. polrokom 2020 ide o vyššie plnenie o 1 753 235 €, predovšetkým 
v dôsledku vyšších dosiahnutých daňových príjmov o 3 122 646 € a nedaňových príjmov 
o 958 849 €. 
Daňové príjmy, to jest úhrady za služby verejnosti a koncesionárske poplatky predstavovali 
v 1. polroku 2021 sumu 44 302 126 €, čo je 60,10% z ročného rozpočtu. Vyššie plnenie je 
výsledkom akvizičných kampaní a zasielania výziev na úhradu identifikovaných nedoplatkov 
na úhradách a aj z dôvodu, že tradične časť platiteľov uhrádza poplatky za celý rok v januári.  
Nedaňové príjmy RTVS za 1. polrok 2021 dosiahli sumu 5 330 166 €, čo predstavuje plnenie 
ročného rozpočtu na 51,25%. V porovnaní s rokom 2020 ide o nárast o 958 849 €, najmä 
z príjmov z televíznej reklamy. Išlo predovšetkým o MS v hokeji a futbalové EURO. 
 
Kapitálové príjmy : 
V 1. polroku 2021 nemala RTVS žiadne kapitálové príjmy. 
 
Výdavky : 
Výdavky RTVS bez finančných operácií ( bez finančných prostriedkov na účtoch 
z predchádzajúcich období) dosiahli sumu 63 262 353 €, čo je plnenie rozpočtu na 40,04 %. 
Nižšie plnenie rozpočtu výdavkov je spôsobené nižším čerpaním kapitálových aj bežných 
výdavkov. 
Kapitálové výdavky boli v 1. polroku 2021 čerpané vo výške 1 829 047 €, čo je 15,74 % 
čerpanie ročného rozpočtu. Z toho boli čerpané kapitálové výdavky na bežné investičné 
akcie vo výške 512 582 €. 
Kapitálové výdavky viazané na zmluvu so štátom boli čerpané na zmluvy za roky 2020 a 
2019 vo výške 1 275 791 €. Kapitálové výdavky na zmluvu so štátom 2021 v 1. polroku 2021 
čerpané neboli. 
 
Z hľadiska nákladov a výnosov RTVS vykazuje za 1. polrok 2021 zisk vo výške 6 800 998 €. 
Výnosy boli dosiahnuté vo výške 73 171 116 €, t.j. plnenie rozpočtu na 56,09 % a náklady 
predstavujú za sledované obdobie sumu 66 370 118 €, čo je 47,53 % čerpanie rozpočtu na 
rok 2021. Priebežný vysoký zisk vznikol v dôsledku zúčtovania časti poskytnutých 
kompenzácií vo výške 10,46 mil. €. V ďalších mesiacoch budú z týchto výnosov kryté 
vzniknuté náklady .  
 
Vyhodnotenie hospodárskeho výsledku v metodike ESA 2010 a celkový prebytok 
 
V rozpočte na rok 2021 má RTVS schválený prebytok 200 000 € a schodok v metodike ESA 
2010 vo výške 36 714 806 €. V 1. polroku 2021 dosiahla RTVS celkový prebytok 37 990 952 
€ a hospodárila v metodike SEA 2010 s prebytkom vo výške 1 076 146 €. Pozitívny výsledok 
hospodárenia RTVS v 1. polroku 2021 bol dosiahnutý dodržaním rozpočtu pri čerpaní 
výdavkov, ako aj každoročnou sezónnosťou kľúčových, predovšetkým výrobných výdavkov. 
Pozitívne sa na dosiahnutom výsledku hospodárenia prejavilo poskytnutie finančných 
prostriedkov na základe zmluvy so štátom 2021 vo výške 14,57 mil. € . 
 
 
Vyhodnotenie plnenia záväzku vyplývajúceho zo zmluvy so štátom 
 
Na základe zmluvy s Ministerstvom kultúry SR č. MK-57/2017/M o zabezpečení služieb 
verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na roky 2018 – 2022 
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a Dodatku č. 4 MK-82/2020/M na rok 2021 bol RTVS v 1. polroku 2021 poskytnutý transfer 
zo štátneho rozpočtu v sume 14 564 000 €, čo je 55,88 % z celkovej zazmluvnenej čiastky 
k 30.6.2021. 
 
V 1. polroku 2021 boli čerpané náklady nasledovne : 
 

1. Náklady na uskutočnenie pôvodných rozhlasových programov vo verejnom záujme, 
v typovo dohodnutom rozsahu boli v 1. polroku 2021 čerpané vo výške 1 108 526 €, 
čo je 36,95 % z celkového schváleného príspevku 3 mil. €. 
Náklady je možné čerpať do 31.3.2022. 

2. Náklady na úhradu nákladov spojených so zabezpečením rozhlasového vysielania do 
zahraničia v dohodnutom rozsahu boli v 1. polroku 2021 vo výške 542 825 €, čo je 
54,28 % z celkového schváleného príspevku 1 mil. €. Náklady je možné čerpať do 
31.3.2022. 

3. Náklady na uskutočnenie pôvodných televíznych programov vo verejnom záujme, 
v typovo dohodnutom rozsahu boli v 1. polroku 2021 vo výške 7 722 792 €, čo je 
40,51 % z celkovej schválenej sumy príspevku 19,064 mil. €. Náklady je možné 
čerpať do 31.3.2022. 

4. Náklady na úhradu nákladov spojených s uskutočnením investičných účelových 
projektov boli v 1. polroku 2021 vo výške 0 € z celkovej schválenej sumy príspevku 3 
mil. €. Investičné prostriedky je možné čerpať do 31.12.2023. 

 
Záverečné zhrnutie: 
Pri prerokovávaní návrhu rozpočtu RTVS na rok 2021 rada RTVS konštatovala, že návrh 
rozpočtu je konzervatívny, vo viacerých oblastiach minimalistický, reflektujúci pokles 
očakávaných príjmov a jeho dopad pri snahe o zachovanie počtu všetkých aktuálnych 
rozhlasových a televíznych služieb. 
 
Rada upozornila na riziká rozpočtu 2021  

- Pretrvávajúci medziročný deficit v úhradách za služby verejnosti v dôsledku 
legislatívnych úprav 

- Nemožnosť vytvorenia reálneho finančného krytia rezerv na súdne spory 
- Riziká návrhu rozpočtu príjmov z reklamy z veľkých športových podujatí ( otázny 

vývoj pandémie COVID 19) 
- Absencia kapitálových výdavkov v zmluve so štátom 

 
Hospodárenie RTVS v 1. polroku 2021 vykazuje trend štandardného vývoja čerpania 
rozpočtu, tak ako aj v predchádzajúcich rokoch , je charakteristické vyšším plnením príjmov, 
nižším čerpaním výdavkov a postupným rozbiehaním sa verejných obstarávaní . 
Pozitívne treba hodnotiť neprestávajúcu aktivitu RTVS vo vymáhaní starých nedoplatkov 
v oblasti úhrad za služby verejnosti, (ktorá prináša aj konkrétne finančné zdroje), napriek 
tomu, každoročný výpadok príjmov vyvolaný dopadom legislatívnej úpravy nie je v silách 
RTVS bez pomoci štátu vyrovnať. 
V 1. polroku sa nepotvrdili obavy z nenaplnenia rozpočtu príjmov z reklamy, predovšetkým 
z veľkých športových podujatí. Naopak, RTVS v oblasti televízneho vysielania získala nových 
zákazníkov, ktorí doteraz v RTVS neinzerovali. V tejto súvislosti je potrebné opätovne 
dôrazne upozorniť na podfinancovanie RTVS, ktoré neumožňuje spustenie športovej služby 
Šport, ktorá je zo strany RTVS pripravená materiálno-technicky aj personálne.  
V 1. polroku 2021 sa prejavil negatívne trend poklesu rozhlasových tržieb ako dôsledok 
skutočnosti, keď väčšina zákazníkov znižuje v dôsledku dopadov pandémie svoje rozpočty 
do rádií. RTVS zachytila tento trend, prijala manažérske opatrenia a zatiaľ sa jej podarilo 
splniť plán rozhlasových tržieb. Situáciu bude Rada RTVS priebežne sledovať. 
Rada RTVS bude venovať pozornosť procesom verejného obstarávania, nielen 
monitorovaniu transparentnosti, ale aj celkovej príprave a časovému manažmentu 
jednotlivých súťaží. Za pozitívum považujeme, že sa RTVS podarilo dodatočne vyrokovať 3 
mil. € na investície v rámci zmluvy so štátom 2021.“ 
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I. Gallo sa spýtal R. Doehring, či boli splnené záväzné ukazovatele rozpočtu za II. štvrťrok 
2021, lebo je na to nadviazaná odmena pre GR RTVS.  
R. Doehring odpovedala, že záväzné ukazovatele boli dodržané.  
I. Gallo sa spýtal členov rady, či sú im známe nejaké okolnosti, pre ktoré by nemala byť 
vyplatená odmena pre GR RTVS v plnej výške. 
Nikto nereagoval.  
I. Gallo predložil návrhy na uznesenie a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 133/2021: 

Z: predseda Rady RTVS. 
 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 1 / M. Kákoš /   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 134/2021: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. c) a podľa § 16 ods. 7 zákona č. 532/2010 Z. z. 
o RTVS a čl. 3 ods. 4 Štatútu Rady RTVS priznáva GR RTVS odmenu za II. štvrťrok 2021 vo 
výške 100 % mzdy vyplatenej za toto obdobie. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Prehľad súdnych sporov RTVS k 30.6.2021 (spravodajca T. Caban) 

Členovia Rady RTVS odhlasovali prerokovanie tohto bodu v neverejnom režime, pretože sa 
v ňom bude rokovať o prebiehajúcich súdnych konaniach.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 135/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Prehľad súdnych sporov RTVS k 30.6.2021. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

9. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za I. 
polrok 2021 (spravodajca J. Mikušová) 

R. Doehring odprezentovala predložený materiál. Teší ju zväčšujúci sa podiel priamo 
platiacich ľudí.  
J. Mikušová ako spravodajkyňa uviedla, že kvôli oslobodeniu je stále menej platiacich 
domácností. Je treba oceniť neustálu a rôznorodú aktivitu RTVS v tejto oblasti. RTVS 
využíva všetky možné spôsoby komunikácie pri vymáhaní úhrad.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 

Rada RTVS prerokovala Správu o činnosti RTVS za I. polrok 2021, vrátane informácie o 
plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu za II. štvrťrok 2021 a ukladá predsedovi Rady 
RTVS, aby ju predložil Výboru NR SR pre kultúru a médiá. 
T: 15.09. 2021  
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Uznesenie č. 136/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o stave výberu úhrad za služby 
verejnosti poskytované RTVS za I. polrok 2021. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

10. Návrh Dodatku č. 4D na rok 2021 k Zmluve so štátom na roky 2018-2022 
(spravodajca J. Mikušová) 

R. Ceizel uviedol, že predmetný dodatok kryje mediálne pokrytie návštevy pápeža na 
Slovensku. 
J. Mikušová doplnila, že ide o sumu 540 348 €, ktorá je na 960 minút vysielania. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 137/2021: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS v znení 
neskorších predpisov prerokovala a berie na vedomie návrh Dodatku č. 4D na rok 2021, 
ktorým sa mení Dodatok č. 4 MK – 82/2020/M na rok 2021 v znení Dodatkov č. 4A MK – 
28/2021/M na rok 2021, 4B MK -34/2021/M na rok 2021 a 4C MK -48/2021/M na rok 2021 
k Zmluve č. MK – 57/2017/M o zabezpečení služieb verejnosti v oblasti rozhlasového 
vysielania a televízneho vysielania na roky 2018-2022. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
11. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s návštevou Svätého Otca Františka na 

Slovensku (spravodajca J. Chudík) 
J. Chudík ako spravodajca skonštatoval, že vysielanie je naplánované starostlivo, vyzerá to, 
že RTVS bude v plnom nasadení.  
M. Dzurjanin uviedol, z čoho sa bude robiť rozhlasový prenos. 
S. Gáborová odprezentovala televízne vysielanie pri tejto príležitosti.  
I. Gallo požiadal, aby RTVS skúsila nájsť správnu rovnováhu, pretože koncesie platia aj 
neveriaci a je potrebné tento prenos prispôsobiť aj im. Spýtal sa, či má RTVS tie najvyššie 
ambície a pokúsi sa spraviť rozhovor s pápežom. 
S. Gáborová informovala, že už v lietadle bude mať RTVS svojho redaktora, pretože sa 
predpokladá, že práve tam by mohol byť čas na poskytnutie rozhovoru.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 138/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní RTVS v súvislosti 
s návštevou pápeža na Slovensku. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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11. Priebežná informácia o vysielaní relácie Byť zdravý je výhra (spravodajkyňa D. 
Hushegyiová) 

I. Gallo informoval, že vysielaním, resp. prípravou vysielania tejto relácie sa rada zaoberala 
už na mimoriadnom rokovaní 4.8.2021. Schválila vtedy uznesenie, na základe ktorého má 
manažment predkladať priebežnú správu o vysielaní tejto relácie na dvojtýždňovej báze. 
Máme momentálne odvysielané dva galavečery, kde najmä prvý galavečer veľmi silne 
zarezonoval v spoločnosti a to negatívne. Prišli k nemu 4 podnety, vyžiadal od manažmentu 
pomerne veľké množstvo informácií k tejto relácii. Po odvysielaní prvej relácie som aj vydal 
tlačovú správu, pretože bol konfrontovaný s tým, čo na to Rada RTVS. Plánoval zvolať 
mimoriadne rokovanie, ale dozvedel sa, že RTVS a MF SR reagovalo tak, že bude meniť 
štatút súťaže, tak od zvolania mimoriadneho rokovania upustil. 
D. Hushegyiová ako spravodajkyňa k tomuto bodu uviedla: 
„Podľa štátnej objednávky, presnejšie podľa objednávky ministerstva financií, úlohou RTVS 
bola vytvoriť a odvysielať zábavný program, ktorý by pomohol zvýšiť zaočkovanosť proti 
Covid-19 v Slovenskej republike. 
Podľa daného námetu – čo vymyslel neprofesionál, sám minister financií – RTVS vytvorila 
dramaturgiu, vybrala nekontroverzných moderátorov – u ktorých ale ešte stále cítiť nejaký 
diskomfort – , vytvorila celkom slušnú scénu, do programu pozvala známe a menej známe 
tváre, pripravila dokrútky, ankety, pozvala na spoluprácu hudobných hostí, to všetko bez 
možnosti vývoja. RTVS reláciu dostatočným spôsobom promovala, dostatočným spôsobom 
dostala do online priestoru, aj spravodajstvo RTVS sa pravidelne zaoberá s očkovaciou 
lotériou. 
Svoju úlohu RTVS splnila, pravidelne vysiela reláciu Byť zdravý je výhra.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
Napriek vysvetleniam zo strany RTVS považujem za profesionálnu chybu, že tvorcovia na 
začiatku zabudli na hendikepovaných a na tých, ktorí v roku 2021 sledujú televízne programy 
iba cez internet. Ale chcela by som upozorniť aj na inú, pre niekoho iba „drobnosť“. V druhej 
časti, odvysielaná 22. augusta, moderátorka niekoľkokrát vyzdvihla, že ide o život Slovákov. 
Prepáčte za túto poznámku, ale život Rusínov, Rómov, Maďarov, Ukrajincov a iných 
národností žijúcich na území Slovenska je tak isto dôležitý – aspoň dúfam. Verejnoprávna 
televízia musí dbať aj na takéto „drobnosti“.  
Som presvedčená, že napriek chybám, RTVS napokon vytvorila síce s horúcou ihlou šitú, ale 
sledovateľnú reláciu. 
Ministerstvo financií reláciu komentovalo, ako nástroj na zvýšenie zaočkovanosti. Čísla 
ukazujú, že to vôbec nefunguje. V spravodajstve RTVS , dňa 16. augusta, minister financií 
hovoril o očkovacej lotérii už ako o dare, pre tých, ktorí – citujem: „nabrali odvahu, išli sa 
očkovať, prispeli, ušetrili verejné financie a my im takto chceme čiastočne z tých verejných 
financií vrátiť.“ Tak celkom už ani neviem, čo je cieľom tejto relácie. 
Osobne by som očkovaciu lotériu zastavila. Ako hovoril pán Bošňák, síce nie je to 
marketingová katastrofa, ale je veľkým otáznikom, či táto relácia má hocijaký zmysel 
z hľadiska zaočkovanosti na Covid-19 na Slovensku, čo bolo pôvodným, prezentovaným 
cieľom. 
Som presvedčená, že obrovský balík štátnych peňazí, peňazí daňových poplatníkov, by mal 
oveľa lepšie miesto v zdravotníctve, v školstve alebo v kultúre. Aby som porovnala – ide 
o sumu, ktorá je rovnaká ako súčet ročného rozpočtu Fondu na podporu umenia 
a Audovizualného fondu v Slovenskej republike.  
Samozrejme ani Rada RTVS, ani vedenie RTVS nemá kompetenciu prehodnotiť vysielanie 
relácie Byť zdravý je výhra. To môže iba ministerstvo financií Slovenskej republiky.“ 
 
I. Gallo informoval, že už aj dnes RTVS reagovalo na iniciatívu na usporiadanie diskusií na 
tému Covid 19. Uviedol, že si nemyslí, že pôda rady je tá správna, kde sa má hodnotiť, či 
relácia naplní svoj cieľ na zvýšenie zaočkovanosti, keďže túto reláciu nefinancuje RTVS, ale 
je to objednávka RTVS. Už v minulosti uviedol, že RTVS zapojením sa do tejto relácie 
vstúpila na tenký ľad, pretože téma, ktorá rozdeľuje spoločnosť nemôže byť víťazná. Na 
druhej strane si nevie predstaviť, že by manažment povedal, že toto nebude vysielať. 
Skonštatoval, že po prvom galavečeri sa prijali také opatrenia, že druhý sa už nevymykal zo 
štandardu.  
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M. Kákoš si myslí, že problém celého tohto podujatia je v etickej a morálnej rovine. Ak by 
táto relácia splnila svoj účel, tak sa môže zabudnúť na prešľapy, ktoré sa stali. Prečítal si, že 
relácia vraj nikdy nebola ohlásená ako prostriedok na zvýšenie zaočkovanosti, ale ako 
prostriedok na odmenu zaočkovaných. Považuje to za čudesné salto mortale. Spýtal sa teda, 
aký účel má teda plniť táto lotéria. Mrzí ho, že tie facky, ktoré prilietali, utŕžila aj RTVS, 
pretože ľudia nerozoznávajú, kto je vyhlasovateľa kto len vysielateľ.  
J. Uličiansky si myslí, že je to nezastaviteľné, pretože by prišlo toľko podaní, koľko je lístkov 
v tom bubne, pretože by im bolo znemožnené vyhrať. Potešili ho dokrútky, ktoré považuje za 
profesionálne a tá podpora zaočkovanosti tam cez príbehy ľudí prichádza. 
J. Mikušová si rovnako myslí, že táto objednávka bola neodmietnuteľná. Nerozumie 
moderátorom tejto relácie, ktorí podľa nej vôbec nie sú zohratí. Myslí si, že práve oni by mali 
byť tí, ktorí udržia emócie. Podľa nej by sa v RTVS mali chovať reprezentatívnejšie.  
I. Gallo si rovnako myslí, že ani tykanie nepatrí do verejnoprávneho priestoru. 
M. Kákoš vyzdvihol, že RTVS zvládlo v takomto krátkom čase vykreovať túto reláciu.  
T. Caban si myslí, že táto relácia nezasiahne nezaočkovaných, pretože ju nemajú prečo 
pozerať. Potenciál by sa podľa neho zvýšil tým, že by mohli, aj keď menšiu sumu, vyhrať aj 
nezaočkovaní.  
A. Šulík potvrdil, že zámer relácie pri zadávaní bol zvýšiť zaočkovanosť. Informoval, že bude 
v relácii aj nový typ žrebovacieho bubna.  
J. Rezník poznamenal, že výhodou slobodnej spoločnosti je slobodná diskusia bez 
následkov. Myslí si, že je povinnosťou vyskúšať všetky možnosti na zabránenie šírenia Covid 
19. Vedel, že RTVS ide do riskantného projektu, ale všetky muchy sa podarilo za týždeň 
odstrániť. RTVS chce prispieť k tomu, aby 3. vlna mala čo najľahší priebeh a preto je 
náležité, že RTVS robí takýto typ programu.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 139/2021: 
Rada RTVS: 

a) prerokovala a berie na vedomie Priebežnú informáciu o vysielaní relácie Byť zdravý je 
výhra, 

b) oceňuje profesionálny prístup RTVS pri príprave tejto relácie, 

c) žiada RTVS, aby vytvorila priestor vo vysielaní RTVS na odbornú diskusiu na tému 
pandémie Covid 19, so zreteľom na vyváženie obsadenia hostí z rôznych názorových 
skupín. 

 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
12. Informácia o vysielaní jesennej programovej štruktúry RTVS (spravodajcovia J. 

Chudík a J. Uličiansky) 
J. Chudík ako spravodajca uviedol, že programová štruktúra je pripravená precízne. 
Obsahuje množstvo premiér, pozitívne hodnotí aj detské vysielanie. Vyzdvihol niektoré 
konkrétne tituly, ktoré ho zaujali.  
J. Uličiansky za rozhlasovú časť uviedol, že rozhlas pôjde v štandardnej vysokej kvalite. 
Zaujímavé je pre neho pásmo pre deti.  
A. Šulík uviedol podrobnosti k detskému vysielaniu. Informoval, že sa plánuje posilniť 
vysielanie Trojky tak, aby pracovala lepšie s archívom.  
M. Dzurjanin odprezentoval rozhlasovú jeseň. 
M. Kákoš predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 140/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní jesennej programovej 
štruktúry RTVS. 
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Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová,  
J. Uličiansky / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / I. Gallo, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
13. Rôzne  
M. Kákoš poďakoval všetkým zúčastneným za spoluprácu a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
V Bratislave 28.8.2021. 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 

http://www.rtvs.sk/

